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REFERAT SOKNERÅDSMØTE GLOPPEN SOKN 

Onsdag 8.12.2021  kl.18.00 – 20.00 Sandane kyrkje 
 

Desse deltok på møtet: Vidar Bjotveit, Bjørn Aurlien, Laila Bergheim Ommedal,  

Oddhild Almenning Voll, Gunnhild Aabrekk, Oddrun Alme, Oddvar Bjørlo og Berit Aasebø Hauge. 

 

Innleiing: Berit Aasebø Hauge 

 

REFERATSAKER    

Sak  91/21   Godkjenning av innkalling. Saker til Eventuelt. 

Soknerådet godkjenner  innkallinga og saklista. 

Sak  92/21   Godkjenning av protokoll frå sist møte. 

Soknerådet godkjenner  protokollen frå sist møte. 

 

VEDTAKSSAKER 

Sak  93/21 Val av leiar og nestleiar i soknerådet  

• Leiar og nestleiar skal veljast kvart år innan 1. januar. 

• Valet skal vere skriftleg. 

• Naturleg å velje dei kvar for seg. 

• Skal veljast mellom dei faste medlemmane i rådet. 

Nestleiar og leiar seier seg villige til å halde fram i verva. Det er sjølvsagt høve til å  kome med 

framlegg om motkandidatar. 

Vedtak: 

Leiar: Berit Aasebø Hauge 

Nestleiar: Hege Alme 

Valet var samrøystes. 
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Sak  94/21 Offerliste 1.halvår 2022  

Vedtak: Offerlista er ikkje sett opp pga sjukdom. Vi utset saka til møtet 19.1.2022. 

 

Sak  95/21 Temagudstenester    

Framlegg til temagudstenester: 

TEMA SAMARBEID MED TIDSPUNKT 

Skaperverkets dag Miljøagentane, andre ? 1./2. helg juni 

Hausttakkefest/gudsteneste Bygdekvinnelaget og bondelaget.  
Ha med barn. 
Kyrkjekaffi. 

 

Temagudsteneste der ein 
bygger opp gudstenesta rundt 
ein salmediktar. Td. Edvard 
Hoem 

Elevar frå musikklinja på Firda eller elevar 
frå Folkehøgskulen, andre ? 
Evt. inviterer Edvard Hoem 

 

Misjonsgudsteneste   

PRIDE gudsteneste Åslaug orienterer om kva ho tenkte. 
Kjem tilbake til dette på møtet i januar. 

 

 

Vedtak: 

Arbeider meir med saka. Vi gjer vedtak på møtet i januar. 

 

 

Sak  96/21 Årshjul 2022   

Merknader til årshjulet: 

Konfirmantkappene i Gimmestad må opp som sak på nyåret. Dei treng vask og ein betre 

oppbevaringsplass.                                                                                                                                                              

Lysmesse og kappene set vi opp i oktober.                                                                                                            

Profilering av lysmessa må vere betre. 

Vedtak: Soknerådet godkjenner det framlagde årshjulet. 

 

Sak  97/21 Evaluere Strategiplanen  

Skjemaet ligg ved som vedlegg. 

Vedtak: Soknerådet godkjenner evalueringa av strategiplanen. 
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Sak  98/21  Tilbakesal av bilete til Helge Segrov   

Helge Segrov ynskte å kjøpe tilbake eit bilete av Jomfru Maria som var kjøpt av soknerådet for 18 år 

sidan. Han ville betale 10 000 kr. for å få det tilbake. Han har fått kjøpe det tilbake. 

 

Vedtak: Soknerådet godkjenner tilbakesal av bilete av Jomfru Maria til Helge Segrov. 

               Han betalar 10 000 kr. til soknerådet for biletet. 

               Vedtaket var samrøystes. 

 

Sak  99/21  Arrangørstab  Ord for ord 2022.  

Dei datoane vi treng arrangørstab til er: 17.2.22, 3.3.22, 17.3.22, 31.3.22 og 7.4.22. 

Denne saka har Vidar ordna. 

 

ORIENTERINGSSAKER 

 

Sak 100/21  Kva har skjedd sidan sist møte? 

• Tilbakesal av bilete 

• Ringerunde for å finne redaktør til Kyrkjebladet. 

Alle som har fått spørsmål om å vere redaktør har svart nei. Gunn Hole og Anders Rinde har 

sagt ja til å sitje i ei redaksjonsnemnd. Vidar har kalla inn redaksjonen for å drøfte saka. 

• Lys våken 

Må takast opp i Tru at det må organiserast betre. Ungane og foreldra var nøgde. Ein person 

kan ikkje organisere det åleine. 

• Har sendt inn høyringssvar om Kyrkjeleg organisering 

 

Sak  101/21 Høgtidsringing  

Gloppen sokn har ikkje reglement for korleis høgtidsringinga skal vere. No føl vi den nasjonale 

forskrifta. Dersom vi ikkje vil følgje den må soknerådet lage eigne reglar. 

Leiar tek kontakt med Olaf Bjørn og Audun og finn ut kva som er gjennomførbart både praktisk og 

økonomisk. 

Bygdekvinnelaget har samla inn pengar til høgtidsringing. 

Saka blir teken opp på soknerådsmøtet den 19.1.22. 

Vi orienterer i Kyrkjebladet om kva reglar vi kjem fram til. 
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Sak  102/21 Oppussing av lokala i underetasjen i Sandane kyrkje. Ope hus.  

Arne orienterer om arbeidet som har vore gjort. Vi avsluttar møtet med synfaring på Ope hus. 

Saka utsett til 19.1.22. 

     

EVENTUELT 

• Minnelund 

Gravplassforvaltning er tema i Fellesrådet. Økonomisk utfordarande. Sett opp i 

investeringsbudsjettet av Audun. Bør jobbast med inn mot politikarane. 

• Fellesrådet: Bjørn hadde orientering om saker frå sist møte i Fellesrådet. 

• Smittevern. Vidar orienterte. 

Vi er tilbake til påmelding og registrering til gudstenester. 

Fast tilvist plass må vere nummerert, men vanskeleg i praksis. 

Munnbind er påbudt, vi har det tilgjengleg. Må brukast til nattverd. 

Skulane: Vidar har kalla inn til møte vedrørande skulegudstenester. 

• Vidar er fungerande prost frå 1.1.2022. 

 

 

Neste ordinære soknerådsmøte er 19.1.22 

Frist for innsending av saker til dette møtet er: 9.1.22 

 

Referat: Berit Aasebø Hauge 

 


